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Vragen van de leden Langkamp en
Van Velzen (beiden SP) aan de
minister voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretaris van Justitie over het
ontslaan van jeugdverpleegkundigen.
(Ingezonden 17 juli 2009)

1
Klopt het dat bij de overgang per
1 juli 2009 van de PGA (Publieke
Gezondheidszorg Asielzoekers) naar
de GGD-en 65% van de
jeugdverpleegkundigen, werkzaam
voor asielzoekerkinderen, wordt
ontslagen?1 Zo ja, waarom gebeurt
dit? Zo nee, wat zijn dan de cijfers?

2
Wat is de formatie
jeugdverpleegkundigen per provincie
die na de reorganisatie overblijft en is
dit voldoende om de noodzakelijke
zorg te verlenen?

3
Acht u het wenselijk dat bij een
toenemende asielinstroom bezuinigd
wordt op de jeugdgezondheidszorg
voor deze groep kinderen? Zo ja,
waarop baseert u uw mening? Zo
nee, welke maatregelen gaat u
nemen?

4
Deelt u de mening dat voorkomen
moet worden dat specifieke kennis
van de gezondheidsproblemen van
deze groep verloren gaat door de
aangekondigde ontslagen? Zo ja,
welke maatregelen gaat u nemen? Zo
nee, waarop baseert u uw mening?

5
Is er overleg geweest met de
aanbieder van curatieve zorg aan
asielzoekers nu een beperking van de
preventieve zorg onvermijdelijk zal
leiden tot een toename van het
beroep op curatieve zorg? Zo ja, wat
was de reactie? Zo nee, waarom is dit
niet gebeurd en zal er alsnog overleg
plaatsvinden?

6
Welke gevolgen heeft de
overheveling van de zorg voor
asielzoekerkinderen voor de
werkdruk in de reguliere
jeugdgezondheidszorg? Kunt u uw
antwoord toelichten?

1 Melding bij SP Tweede Kamerfractie.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
17 augustus 2009)

Naar aanleiding van de vragen van de
leden Langkamp en Van Velzen
(beiden SP) van 17 juli 2009 aan de
minister voor Jeugd en Gezin en de
staatssecretaris van Justitie over het
ontslaan van jeugdverpleegkundigen,
kan ik u het volgende berichten.
Aangezien de vragen betrekking
hebben op de zorg voor asielzoekers
is in overleg met de minister voor
Jeugd en Gezin besloten, dat de
beantwoording van de vragen door
de staatssecretaris van Justitie zal
worden overgenomen. Daarnaast
deel ik u mede dat niet binnen de
gebruikelijke termijn kan worden

gereageerd, daar het meer tijd vergt
om alle benodigde informatie te
verkrijgen.
Zodra de betreffende informatie
beschikbaar is, zal de staatssecretaris
van Justitie uw Kamer, mede namens
de minister voor Jeugd en Gezin zo
spoedig mogelijk berichten.
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